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Jaarverslag 2021 

Inleiding 

Aan het begin van 2021 waren we onzeker over de vraag hoe 2021 er uit zou gaan zien, immers 

Nederland zat in een volledige lockdown. Kort voor de jaarwisseling hadden we het jaarplan en de 

begroting voor 2021 nog kunnen vaststellen. We waren hoopvol gestemd over de mogelijkheden voor 

het komende jaar. We zullen in dit jaarverslag ingaan op wat er in 2021 wel en niet heeft kunnen 

plaatsvinden en wat we daar vervolgens naar de toekomst toe mee zullen gaan doen. 

 

Bestuur 

Het is het bestuur andermaal niet gelukt mensen te vinden die deze prachtige vereniging mee willen 

besturen. Secretaris Chris Slotboom heeft in de loop van het jaar – om persoonlijke redenen – het 

bestuur verlaten. De voorzitter heeft vanaf 1 juli het secretariaat waargenomen. Ricardo Schippers 

heeft per 20 september het voorzitterschap opgenomen van Hans Bax. Er zijn dus nog steeds 

vacatures. Het bestuur zal er ook het komende jaar alles aan doen om zo snel mogelijk weer op volle 

sterkte te komen. In 2021 werden we geconfronteerd met de invoering van de Wet Toezicht en 

Bestuur Rechtspersonen (WBTR). De Karper voldoet nagenoeg aan de nieuwe regels. Slechts op een 

enkel punt is een kleine aanpassing van de staturen nodig. Dit zal in de Ledenvergadering van 21 

maart 2022 aan de ledenvergadering worden voorgelegd. Voorts moeten bestuursleden voortaan, 

naast registratie bij de Kamer van Koophandel, ook geregistreerd worden in het UBO-register. De 

aanmelding hiervoor heeft inmiddels plaatsgevonden. Gezien de toenemende verantwoordelijkheden 

en daarmee de risico’s waar bestuursleden van verenigingen te maken kunnen krijgen, is in november 

2021 een bestuurdersaansprakelijkheidsverzekering afgesloten. 

 

Controles 

In 2020 kregen we – o.a. door de Coronamaatregelen en de toename van het aantal leden – te maken 

met nogal wat overlast. Bovendien konden we – nauwelijks – controles uitvoeren, omdat de veiligheid 

van onze controleurs niet gewaarborgd kon worden. Na een uitvoerige evaluatie van de gang van 

zaken in 2020 werd besloten – vooralsnog voor een periode van één jaar – een externe partij in te 

huren om de uitvoering van controles over te nemen. Gekozen werd voor Globe Security. Inzet daarbij 

was dat ook de eigen controleurs – voor zo ver de Coronamaatregelen dat toelieten – op de 

gebruikelijke wijze controles te laten uitvoeren. Wat dat laatste betreft moest in de loop van het jaar 

worden besloten geen controles uit te voeren door de eigen controleurs. In 2021 werden door Globe 

Security 57 controles uitgevoerd. Daarbij werden 375 personen gecontroleerd. In 8 (is 2,1%) gevallen 

werd corrigerend opgetreden, hetgeen overigens beperkt bleef tot een waarschuwing. In de 

ledenvergadering van 20 september jl. werd uitgelegd waarom er welke keuzes door het bestuur 

waren gemaakt. De Ledenvergadering keurde de werkwijze goed en gaf mandaat voor een eventuele 

verlenging van de overeenkomst. In oktober werd hierover uitgebreid met de controlecommissie 

gesproken. In maart 2022 zal het overleg worden voortgezet. Deze werkwijze in 2021 werd uitvoerig 

geëvalueerd. Besloten werd de overeenkomst met Globe Security te verlengen.  

Activiteiten 

Ondanks de vele onzekerheden werd eind 2020 een jaarplan voor 2021 vastgesteld. Helaas bleek dat 

veel van de plannen niet door konden gaan. Zo moesten we deelname aan de Nationale Hengeldag 

annuleren. Veel activiteiten voor de jeugd gingen niet door. Slechts enkele wedstrijden konden 

plaatsvinden. Een geplande discussie-/informatieavond met de leden kon niet door gaan. Kortom, als 
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vereniging konden we niet veel. Gelukkig was dat wel het geval bij het vissen. Dat konden we wel. We 

hebben beschikbare financiële ruimte gebruikt om – achterstallig – onderhoud in Meddo uit te voeren.  

Beheer en Onderhoud  

De plannen om voor de langere termijn een onderhoudsplan voor de drie viswateren op te stellen is 

nog niet gelukt. Wel hebben we een besloten een aantal noodzakelijke onderhoudswerkzaamheden al 

vast naar voren te halen. Door het opzeggen van de overeenkomst met Hickory moest een oplossing 

gevonden worden voor de opslag van onze goederen en het archief. Dankbaar werd gebruik gemaakt 

van het beschikbaar stellen van een container door ToolsRent voor de tijdelijke opslag van de spullen. 

Het gebouw bij de Puls werd stevig opgeknapt, van buiten geschilderd, van binnenuit voorzien van 

betere beveiliging, volledig geïsoleerd en het gebouw werd uitgebreid met een afdak voor o.a. de 

aanhanger, e.d. Het gebouw kan daarmee is daarmee weer up to date en kan vaker dienst doen als 

Clubhuis. Gebleven zijn de zorgen bij de Puls over een deel van de oevers. Dit konden nog niet 

worden opgelost. Het komende jaar behoeft dit heel nadrukkelijk onze aandacht.  

Wedstrijden 

Wedstrijden vonden in 2021 minimaal plaats. Slechts een viertal 55+wedstrijden. 2 jeugdwedstrijden 

en 2 zomercompetitiewedstrijden. Overigens moesten we – wilden we überhaupt wedstrijden kunnen 

houden – de wedstrijdreglementen aanpassen aan de vigerende Coronamaatregelen. Er zijn echter 

meer zorgen over het organiseren van wedstrijden dan de Coronaperikelen. Er zijn geen mensen 

beschikbaar die beschikbaar zijn om wedstrijden te organiseren. Er zijn voldoende vrijwilligers die 

beschikbaar zijn voor hand- en spandiensten. Dat is fijn natuurlijk, maar niet voldoende. Er moeten 

minstens drie mensen zijn die de volledige organisatie van de wedstrijden op zich willen nemen. Voor 

het organiseren van wedstrijden komt meer kijken dan alleen de activiteit zelf. Zonder deze inzet is het 

niet verantwoord hiermee door te gaan. Helaas heeft het bestuur moeten besluiten – vooralsnog – in 

2022 geen wedstrijden op het programma te zetten. Een uitzondering geldt voor de 55+wedstrijden en 

de jeugdactiviteiten. Mogelijk kan ook de 3-Kolkenwedstrijd wel door gaan. 

Commissies 

Door een andere werkwijze bij de controles op de naleving van de reglementen was het noodzakelijk 

om een tweetal commissies zoals die in het Huishoudelijk Reglement worden genoemd in te stellen, 

hetgeen ook is gebeurd. Het betreft de Commissie ter Behandeling van Overtredingen en de 

Commissie van Beroep. In 2021 zijn deze commissies nog niet in actie gekomen, omdat er zich geen 

zaken dienaangaande hebben voorgedaan.  

De Commissie Beheer en onderhoud kon een aantal nieuwe vrijwilligers begroeten en is daarmee 

weer op sterkte. Door hen is er voor gezorgd dat onze viswateren er ook in 2021 weer prima bijlagen, 

waardoor we volop konden genieten van onze sport. De commissie heeft helaas heel vaak 

“achtergelaten rommel” moeten opruimen. Graag doen we nog weer eens een beroep op iedereen om 

daaraan aandacht te besteden. Neem alles weer mee als je gevist hebt. Het is een dergelijk kleine 

moeite en voorkomt een hoop ergernis bij anderen.  

In 2021 konden we weer een begin maken met activiteiten voor de jeugd. In de loop van het afgelopen 

jaar is een nieuwe Jeugdcommissie gevormd. De eerste activiteiten zijn inmiddels zichtbaar. In 2021 

konden twee jeugdwedstrijden worden georganiseerd. Eind 2021 werd een plan voor 2022 

gepresenteerd dat o.a. weer voorziet in het organiseren van vislessen op scholen.  

De Wedstrijdcommissie heeft in 2021 maar zeer beperkt kunnen functioneren. Enerzijds natuurlijk als 

gevolg van de Coronamaatregelen, maar en vooral door de onderbezetting. Het komende jaar ziet er 

wat betreft nog slechter uit. Het bestuur werkt er hard aan dat in 2022 te kunnen verbeteren.  
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De Controlecommissie kon in 2021 niet in actie komen. Het bestuur vond het – gezien de vigerende 

Coronamaatregelen – niet verantwoord hen op pad te sturen. Met de Controlecommissie zijn eind 

2021 afspraken gemaakt over de werkwijze in 2022, waar ook Globe Security weer actief zal zijn. 

Begin 2022 worden de afspraken verder geconcretiseerd.  

Ledenvergadering 

Op 20 september kon eindelijk weer een ledenvergadering worden gehouden. Er lag een stevige 

agenda, immers het was de eerste keer na maart 2019 dat het bestuur verantwoording kon afleggen 

over het door hen gevoerd beleid. Het jaarverslag 2019, het financiële verslag 2019, het jaarverslag 

2020, het financiële verslag 2020 werden besproken en door de ledenvergadering goedgekeurd. Het 

bestuur werd decharge verleend voor het door hen over de jaren 2019 en 2020 gevoerde beleid. Er 

was veel waardering voor de wijze waarop het bestuur – ondanks de bijzondere omstandigheden – de 

vereniging draaiende had gehouden. De begroting voor 2021 werd alsnog goedgekeurd. Datzelfde 

geldt voor de contributieverhoging per 1 januari 2021. De Ledenvergadering ging verder akkoord met 

een aantal aanpassingen van het Huishoudelijk Regelement. Door de leden werden een aantal zaken 

aan de orde gesteld waar het bestuur van heeft toegezegd daar in de eerstvolgende vergadering op 

terug te zullen komen.  

Automatisering 

Automatisering is bij De Karper al enige tijd onderwerp van gesprek. Besloten is om het pakket Office 

365 aan te schaffen. Hiermee wordt het mogelijk dat het bestuur, maar ook de leden van de 

commissies dagelijks inzage hebben in de gang van zaken en in het geval van bijzonderheden snel 

elkaar kunnen informeren. Voorts zal het archief van De Karper per 1 januari 2022 volledig 

gedigitaliseerd worden.  

Visstandbeheer 

Ook in 2021 is er weer vis uitgezet. Dit keer betrof het alleen – kleine – karpers. Er is een plan voor 

visuitzetting voor de komende jaren in voorbereiding.  

Financiën 

In financieel opzicht was 2021 een goed jaar. Door de contributieverhoging, de verkoop van dag-

/weekvergunningen en de toename van het aantal leden, werd meer ontvangen dan was begroot. 

Natuurlijk was ook de afdracht aan Sportvisserij Nederland en de Hengelsportfederatie Midden-

Nederland hoger, maar er is sprake van een positief saldo. Deze extra inkomsten, maar ook en vooral 

de lagere uitgaven als gevolg van de beperkingen door de Coronamaatregelen, ontstond er extra 

ruimte. Het bestuur heeft deze financiële ruimte gebruikt om extra onderhoudswerkzaamheden in 

Meddo naar voren te halen. Tijdens de ledenvergadering in het voorjaar van 2022 zal dit nader 

worden toegelicht. Eind 2021 werd besloten de prijs voor een weekvergunning per 1 januari 2022 te 

verhogen van € 10, - naar € 15, -. 

Publiciteit 

In het jaarplan van 2021 schreven we actief bezig te gaan met publiciteit. Door een aantal 

omstandigheden, waaronder Coronamaatregelen, maar ook door het tekort aan vrijwilligers is dat nog 

niet echt van de grond gekomen. Er werd in de publiciteit wel aandacht besteed aan de 

jeugdwedstrijden. Voorts hebben we ons nadrukkelijk gepresenteerd in de Winterswijkse Sportkrant. 

Wel hebben we in oktober naar alle gemeenteraadsfracties – in verband met de 

Gemeenteraadverkiezingen in maart 2022 – een brief gestuurd om het belang van De Karper voor de 

Winterswijkse samenleving nog eens onder de aandacht te brengen. Begin 2022 zullen we nagaan 

wat met onze ideeën is gebeurd en via de website daarover informeren.  
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Sportvisserij Nederland en de Hengelsport Federatie Midden-Nederland 

Al jaren bestaat het gevoel dat de afstemming tussen Sportvisserij Nederland en de aangesloten 

Federaties niet optimaal is. Tal van ideeën om dit te verbeteren liepen vaak vast op – ogenschijnlijk – 

tegenstrijdige belangen. Het besef dat ook de hengelsport onder druk staat voor wat betreft 

dierenwelzijn en natuurbehoud heeft hier er inmiddels toe geleid dat er plannen zijn deze organisaties 

te laten fuseren. De plannen zoals die er nu zijn voorzien in een fusie van Sportvisserij Nederland en 

de aangesloten Federaties per januari 2023. Er ontstaat dan één landelijke koepel met een 

hoofdkantoor en een aantal regiokantoren. Voor de aangesloten verenigingen heeft de fusie 

nauwelijks gevolgen, anders dat er dan alleen nog sprake is van één landelijke afdracht en niet zoals 

nu, zowel aan Sportvisserij Nederland en de Hengelsport Federatie Midden-Nederland afzonderlijk. 

De hoogte van de bijdrage zal – in principe – niet veranderen.  

Tot slot 

Ook nu weer kunnen we niet zeggen dat 2021 een jaar was waar we alleen met voldoening op kunnen 

terug kijken. We hebben geprobeerd – ondanks de Coronamaatregelen – toch zo veel mogelijk van 

onze plannen te laten plaatsvinden.  

Daar kunnen we best trots op zijn. Onze vereniging heeft ook 2021 weer goed door staan. Ernstig 

punt van zorg blijft het kunnen beschikken over voldoende vrijwilligers die de kar – mee – willen 

trekken. Dat geldt zowel voor het bestuur als voor de diverse commissies. Voor een deel is het ons 

gelukt, maar we zijn er nog lang niet. We zullen er hard aan werken dat we in 2022 weer volledig op 

sterkte zijn. 

Rest ons een ieder die zich op welke wijze dan ook heeft ingezet voor onze vereniging hiervoor te 

bedanken.  

Het bestuur heeft er alle vertrouwen in dat het ons in 2022 lukt weer een echt actieve vereniging te 

kunnen zijn. 

 

Winterswijk, januari 2022 

 

Vastgesteld in de vergadering van het bestuur op 7 februari 2022 en goedgekeurd door de 

Ledenvergadering op 21 maart 2022.. 

Het bestuur 

 
 
 
Ricardo Schippers    Hans Bax 
Voorzitter     Secretaris 


